

澳門旅遊塔會展娛樂中心

Macau Tower Convention & Entertainment Centre

訂購表格

Order Form

花卉編號 Flower number	數量 Quantity	
收件人 Recipient	收件人電話 Recipient Telephone	
公司名稱 (如適用) Company Name (If Applicable)		
送貨地址 Delivery Address		
送貨日期及時間 Delivery Date & Time		
寄件人 Contact Person		
電話 Telephone	(公司) (Office)	(手提電話) (Mobile)
電郵地址 Email		
公司名稱 Company Name		
聯絡人地址 Address		
祝賀語 Greetings Message		

訂貨及送貨細則

Payment & Delivery Details

請於送貨日最少一個工作天前訂購，填妥表格並連同支票寄到澳門旅遊塔會展娛樂中心，支票抬頭請填“澳門旅遊塔會展娛樂中心”，或把款項存入澳門中國工商銀行戶口HKD 0119100200001424695 或 MOP 0119100200001424722後，連同收據傳真或電郵至本公司以確定訂單。

Order form must be sent to our email or fax at least 1 working day before delivery. We would only confirm the order with the receipt of payment presenting to us. Cheque is payable to “Macau Tower Convention & Entertainment Centre” or deposit to our account (ICBC) HKD 0119100200001424695 or MOP 0119100200001424722.

若顧客需要取消或更改訂單內容，必須訂購後24小時內提出有關要求，所有訂單一經確認，款項恕不退還。
Cancellations or alternations must be made within 24 hours of ordering, no refund upon receipt of the order.

送貨日期、時間及地點，請先與本公司聯絡；如需指定送貨日期、時間及地點或須收取附加費用。
Please contact us for the delivery schedule. Extra charge for any specific delivery date, time or place will be incurred.

免費送貨服務只限於澳門區，如需送往氹仔、路氹或路環，須額外附加運費。
Free delivery for Macau district (except Taipa & Coloane), please contact us for special delivery service.

於2月10日至2月15日情人節期間，價格會有所調整，請向本公司查詢，電話：853-28960169。
Prices will be adjusted for the period of Valentine's Day (10-15 February), please ask for details at 853-28960169.

Where memories are made
回憶... 由這裡開始



MACAU
TOWER
澳門旅遊塔
會展娛樂中心